
obecni 13

wszyscy 15

procent 86,67 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XIV sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 28
października 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona nieobecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna nieobecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XIV sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XIV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecnośc i stwierdzi ł prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 13.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Porządek obrad Radni przyjęli bez zmian.

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miasta.
Protokół z XIII sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.



Przewodniczący RM poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
sprawozdanie Burmistrza o istotnych sprawach dla gminy, które znajduje się w
Biurze Rady. W ramach uzupełnienia sprawozdania p.Burmistrz dodał, że podjął się
wyzwania związanego z funduszem solidarności w ramach metropolii na przyszły rok.
Odwiedził 40 gmin i miast, które tworzą Metropolię Górnośląsko-Zagłębiowską jest
taki pomysł, żeby na przyszły rok zabezpieczyć w budżecie metropolii 100 mln
złotych po to, żeby przykładowo można zrealizować bez jakiś większych nakładów
całe to centrum przesiadkowe połączone z budową ronda (na 41 gmin podpisało się
37 gmin). Burmistrz poinformował, że rozmawiał z Komendantem Powiatowej Policji
o uroczystym otwarciu nowoczesnego Komisariatu Policji, które nastąpi w bieżącym
roku. Została przeprowadzona transakcja sprzedaży nieruchomości i nabywcą
została firma Lukeno z Czeladzi (kw.832  tys.zł). Burmistrz dodał, że na dzień
dzisiejszy zadłużenie udało się zejść z poziomu 37% na 17% o 4 mln. mniejsze jak
zaczynaliśmy i wszystko się w miarę pozytywnie układa, a sytuacja jest stabilna w
każdym obszarze. Zleciliśmy profesjonalne badania napełnień linii autobusowych
firmie Silesia Transport Sp. z o.o., prace związane z budową przystani rowerowej idą
do przodu i prace projektowe związane z budową Centrum Przesiadkowym też do
przodu. Procedura powinna się zakończyć w przyszłym roku w pierwszym kwartale i
planowany start budowy Centrum Przesiadkowego jest przewidziany na początek
kwietnia. Jesteśmy po formalnej ocenie wniosku dotyczącego termomodernizacji
Urzędu Miasta i czekamy na merytoryczne rozstrzygnięcie i wszystko na to
wskazuje, że przyszły rok będzie mocno inwestycyjnym czasem. Radny Klimek
zapytał o punkt ze sprawozdania w sprawie wydania negatywnej opinii na wniosek
Spółki Recykling w zakresie przeznaczenia dodatkowego terenu. Burmistrz wyjaśnił,
że Zarząd Spółki wystąpił z wnioskiem, w którym posłużono się pewnym zapisem w
nomenklaturze planistycznej, z którego wynikało, że na określonym terenie można
by było sobie wybudować schronisko dla bezdomnych psów, co było oczywiście
omyłką, natomiast z uwagi na to, że ten proces i administracja jest sformalizowana
nie dało się pozostawić wniosku bez rozpatrzenia, więc musiał wydać w tym zakresie
decyzję odmowną. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
5.1. Projekt uchwały nr 134 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 134 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU



7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.2. Projekt uchwały nr 135 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na oddanie
w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

głosowanie Projekt uchwały nr 135 /2019 w sprawie : wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA



14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.3. Projekt uchwały nr nr 136 /2019 w sprawie: przystąpienia do
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr nr 136 /2019 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.4. Projekt uchwały nr 137 /2019 w sprawie: przyjęcia projektu regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Wojkowice
oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu

głosowanie Projekt uchwały nr 137 /2019 w sprawie: przyjęcia projektu regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Wojkowice oraz
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.5. Projekt uchwały nr 138/2019 w sprawie: rozpatrzenia skargi na
Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojkowicach
Przed przystąpieniem do głosowania Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i
Petycji radna Rogalska odczytała opinię komisji w sprawie skargi. 

głosowanie Projekt uchwały nr 138/2019 w sprawie: rozpatrzenia skargi na Kierownika
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.6. Projekt uchwały nr 139 /2019 w sprawie:przyjęcia Regulaminu
głosowania dla przeprowadzenia wyboru ławników do sądów powszechnych
na okres kadencji 2020-2023

głosowanie Projekt uchwały nr 139 /2019 w sprawie:przyjęcia Regulaminu głosowania dla
przeprowadzenia wyboru ławników do sądów powszechnych na okres kadencji
2020-2023

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA



9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.7. Projekt uchwały nr 140/2019 w sprawie : wyboru ławników do Sądu
Okręgowego w Katowicach i do Sądu Rejonowego w Będzinie na okres
kadencji 2020-2023

Przewodniczący powołanego Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów, radny Mania
zaprezentował 1 kandydata do tej funkcji, który spełnia kryteria formalne.
Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do wyboru Komisji Skrutacyjnej.

Do składu Komisji zaproponowano Radnego Przemysława Pawełczyka – wyraził
zgodę, Radnego Dariusza Ostręgę – wyraził zgodę, Radną Zdzisławę Zawada –
wyraziła zgodę. Przystąpiono do głosowania w sprawie powołania komisji
skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania. 

5.7.1. Powołanie komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania.
głosowanie Powołanie komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowania.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 28 października 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona BRAK GŁOSU

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna BRAK GŁOSU

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA



12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.7.2. Przeprowadzenie głosowania tajnego
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac związanych z przeprowadzeniem
głosowania nad wyborem ławników. Radni otrzymali karty do głosowania z 1
nazwiskiem kandydata.

5.7.3. Ogłoszenie wyników głosowania tajnego, stwierdzenie podjęcia
uchwały
Radny Pawełczyk odczytał protokół z głosowania. 

W tajnym głosowaniu uzyskano następujące wyniki głosowania:

Ligęza Krystyna - 12 głosów „za” przy 1- głosie „przeciw”

Stwierdzono na podstawie protokołu komisji skrutacyjnej, że uchwała została podjęta
bezwzględną większością, tj. 12 głosów.

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Pawełczyk podziękował za naprawę mostku w Kamycach. Radny Klimek
poprosił o ustawienie półki na zużyte znicze przy cmentarzu. Radna Musiał zapytała
o przeznaczenie kwoty ze sprzedaży działki. Burmistrz dodał, że naprawa nastąpiła
przez miasto Wojkowice, gdyż gmina Piekary nie wystąpiła ze współpracą, popiera
inicjatywę półki na cmentarzu, w przyszłym roku planujemy budowę Centrum
Przesiadkowego oraz poszerzony jest projekt o budowę ronda i złożony został
wniosek o budowę ulicy Brzeziny (80% dofinansowanie a 20% wkład własny),
termomodernizacja Urzędu Miasta i Zakładu Opieki Zdrowotnej i modernizacja
Miejskiego Ośrodka Sportowego Millenium, głównym priorytetowym celem jest
wydatkowanie środków, tam gdzie są dofinansowania zewnętrzne (wkład własny).
Radna Musiał powiedziała o wniosku mieszkańców w sprawie dużej ilości liści w
strefie aktywności fizycznej i placu zabaw w Parku oraz wspomniała o pojemnikach
na odzież używaną fundacji Ekotekstil i Pck. Odpowiedzi udzieliła p.Naczelnik Nowak
informując, że Wojkowickie Wody skupione są teraz w rejonie cmentarza, ale w
przyszłym tygodniu powinni się tym zająć. W kwestii pojemników wypowiedziała się
p.Polak informując, że były wykonane telefony do właścicieli i będą posprzątane w
ciągu tygodnia i będzie to monitorować. Przewodniczący Mania wyszedł z sesji.
Dalszą część poprowadził radny Krystecki, który podziękował za wykoszenie placu
zabaw na skrzyżowaniu ulicy Maszyńsko i Akacjowej oraz ścięte odrosty z lipy, które
nachodziły na chodnik i poprosił, aby na wiosnę wysypać piasek pod tzw "pajęczyną"
na placu zabaw. Odczytał interpelację radnego Sitki w sprawie monitoringu w
najbardziej niebezpiecznych punktach Gminy Wojkowice. Radna Chmielewska
zapytała, czy plac zabaw na terenie szkoły nr 1 jest już czynny. Naczelnik Nowak
poinformowała, że do końca roku nie będzie czynny. Radna Chmielewska poprosiła,
żeby sprawdzić lustro, które jest u wylotu z ulicy Fitelberga w Paderewskiego.
Naczelnik Nowak poinformowała, że zostanie to przekazane do Zarządu Dróg. Radna
Rogalska zapytała kiedy będzie tablica ogłoszeń na skrzyżowaniu Starej i
Spółdzielców. Naczelnik Nowak poinformowała, że przypuszczalnie na początku
przyszłego miesiąca.    

7. Wystąpienia mieszkańców uczestniczących w obradach sesji.
Uczestniczący w sesji mieszkaniec p. Kowalik zapytał o dojazd do nowego
Komisariatu oraz o to kto podpisywał projekt ścieżki rowerowej, czy to było w gestii
urzędu czy nie i jak osoba odbierająca projekt uważa parametry fizyczne tej ścieżki i
czy ona jest w odpowiednim miejscu. Burmistrz poinformował, że w ramach budowy
komisariatu nie chcieliśmy wykonywać ulicy Proletariatu w stronę ulicy Fabrycznej z
uwagi na to, że pojazdy rozjeździłyby tą drogę i uległaby uszkodzeniu. Prowadzone
są rozmowy z mieszkańcami ulicy Proletariatu, bo chcielibyśmy finalnie załatwić ten
problem, czyli od ulicy Fabrycznej do Morcinka zrobić drogę dwukierunkową, a jeśli
się nie będzie dało to jednostronną(od str.Fabrycznej wjazd do ulicy Proletariatu,
wtedy droga byłaby jednostronna od Fabrycznej w stronę Morcinka). W kwestii
projektu ścieżki rowerowej Burmistrz wyjaśnił, że projektant i wykonawca parametry
realizują zgodne z normami, a prace budowy przystani rowerowej przebiegają w



sposób niezakłócony. Czuwamy tak na prawdę nad prawidłowym przebiegiem,
ponieważ jest to dofinansowane z metropolii (80%), a wkład gminy to 200 tys.
Mieszkaniec p.Kowalik zapytał o oświetlenie na boisku do koszykówki przy SP1.
Naczelnik Nowak zaprosiła mieszkańca po sesji, aby pokazać koszty oświetlenia.  

8. Sprawy bieżące Rady.
Podczas liczenia głosów Przewodniczący przypomniał o 11 listopadzie Dniu
Niepodległości i poprosił o udział w obchodach. Radny Krystecki przeczytał
informację od Wojewody Śląskiego dotyczącą oświadczeń majątkowych
Przewodniczącego i Burmistrza oraz odczytał odpowiedź na interpelację Radnej
Powiatowej do wiadomości Rady Miasta Wojkowice.      

9. Zakończenie sesji.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta, radny Piotr Krystecki ogłosił zakończenie obrad
XIV sesji.


